



Referat fra divisionsledelsesmøde d. 4. januar 2024 hos Henrik

Til stede: Henning, Henrik, Jørgen, Andreas K., Sabine, Mette
 Afbud: Mathias, Andreas F.

Generelt siden sidst

Der mangler referat fra sidste divisionsledelsesmøde (Mathias).
 Der mangler at blive udsendt referat fra GL-møde (Mathias).

Klangruppen har møde 22. januar. Her skal afklares omkring fordeling af poster til divitræf m.v.

Divisionscheferne er inviteret til nytårstaffel på Holmen.

Rødovrespejderne skal skifte kasserer. Jørgen har hjulpet kassereren fra Hawerthi i gang med gruppeøkonomien. Jørgen vil gerne hjælpe med noget opstart.

Økonomi

Der mangler afregning for seniorernes juletur. Det gælder udlæg samt deltagerlister. Daniel og Andreas bedes følge op.

Der er for 2023 budgetteret med et underskud på knap 45.000 kr., men resultatet er et overskud på ca. 28.000 kr.

Der har ikke været udgifter til korpssrådsmøde. Vi skal huske at vælge repræsentanter i divisionsledelsen efter divisionsrådsmødet.

Materiel: De 9 købte bålfade er p.t. hos Skovgruppen. Henrik sørger for noget mærkning til disse og til kano m.v. Bålfadene er noteret på hjemmesiden til udlån. Sabine beder Anette fra Skovgruppen (som p.t. har lånt dem) om at sikre at de kommer til Balder-Hedehusene. Jørgen har købt ny bund og nyt dæk til bådtrailer.

Divitræf

Der er p.t. kun tilbagemelding fra Ulf Jarl, men deadline er først 13. januar. Alle gruppeledere er blevet rykket.

Andreas opretter et Google Drev til divisionsledelsen. Her kan vi dele filer, herunder filer vedr. divisionstræffet.

Det er vigtigt at der laves en historie, som binder hele arrangementet sammen. Vigtigt at fokus ikke kun er på trop/klan-natløb.

Det kunne være fedt med enkelte dropin-aktiviteter fredag (hesteskokast, linedance, vaske guld, lave tinstøbning (sherifstjerne), rodeotyr, whiskyglas hen af bræt, cowboy-selfies, happenings m.v.). Søndag har der været snak om Gerlev Legepark, men måske er et løb bedre. Hold på tværs af grene.

Det kunne være godt, hvis vi kunne besigtige området på vores DL-weekend.

Lejrbål: Skal der komme nogen udefra?

Skal der være gennemgående roller, nøglepersoner, som indgår i historien?

Der skal tænkes på nogle aktiviteter til seniorerne lørdag eftermiddag. Og til familiespejd.

Lederdagen

Divisionsledelsen mødes kl. 14. Henrik har sørget for at leder fra Albertslundspejderne lukker os ind.



Sabine har styr på mad. Laver flæskesteg hjemmefra. Skal have en melding om endeligt deltagertal et par dage inden. Der er p.t. tilmeldt 27.

Henrik køber øl og vand + Kaffe og kage. Der er spisegrej på kroen.

Spejderfortællinger: Mette står for dette.

Leg: Henrik står for dette.

19:15 laver seniorerne en happening. Anna er tovholder. Skudduel, svævebane og præsentation af sheriffen fra Bisonbæk. Klinge er hjælper. Plakater deles ud.

Det sidste punkt kan bruges lidt som opsamling på spejderfortællinger, men vi hjælpes alle om at lande en god samtale om hvor vi vil hen som division. Hvad har grupperne brug for fra divisionsledelsen?

Kommunikation

Vi tog en snak om kommunikation. Hvad er god kommunikation og hvordan sikrer vi at divisionsarbejdet er synligt?

Der er mange Facebook-grupper med tilknytning til divisionen. Se uddelt liste. Henning forsøger at få ryddet op (kontakte admin om lukning, arrangere nye admin til grupper).

Beretninger om grenenes aktiviteter skal ikke kun holdes i grenens egen gruppe, men deles på divisionens åbne side. Det er DA i grenene, som skal sikre dette.

Sørg for at bringe de lokale historier om hvad der sker i grupperne (jubilæer, nye aktiviteter m.v.).

Undgå at fokus er på viderebringelse af nyt fra korpset eller lignende, som de fleste af os alligevel får ad andre kanaler.

Henning overvejer et nyhedsbrev på et tidspunkt, hvis energien er til det.

Diverse emner

Divisionsledelsesweekend

Vi holder divisionsledelsesweekend d. 8. – 9. marts.

Hvis Daniel, Andreas eller Anna er forhindrede, inviteres to øvrige seniorer. Andreas følger op.

Sabine finder et sted. Prøver Næsby ellers finder vi et andet sted.

Fredag vender vi øvrige emner. Lørdag snakker vi divisionstræf.

Øvrige emner er:

- Divisionsrådsmøde – valg – Jørgen laver en liste over hvem der er på valg.
- Opsamling fra temadag
- Nyt fra grenene
- Fremtidsplaner/ønsker
- Budget

Henrik står for madindkøb. Inkl. lederpleje.

Vi forsøger at lave fælles kørsel. Afgang ca. kl. 17 fredag og ankomst ca. kl. 18.

Lørdag slutter vi ca. kl. 14.

Eventuelt

Henrik genopstiller ikke som DC. Ønsker at fokusere på GL-rollen.

Divisionsrådsmøde: Holdes hos Solvang. Der kan være udfordringer med parkeringen.



Kommende datoer

14. januar	Temadag – divisionsledelsen mødes kl. 14 hos Albertslundspejderne
8.-9. marts	Divisionsledelsesweekend (Næsby?)
17. april	Divisionsrådsmøde hos Solvang – divisionsledelsen mødes kl. 17
29. april	Gruppeledermøde kl. 19 (DC finder et sted)
6. maj kl. 19-21	Divisionsledelsesmøde hos 1. Glostrup
27. maj kl. 19 – 21	Divisionstræfmøde hos Rødovrespejderne
14. – 16. juni	Divisionstræf Næsby

Referent: Henning